
FAU 16.01.23 

Til stede: Frode Solsvik, Ingrid Rom, May Iren Gletne, Susanne Vatland, Hege Tobiassen Hana, 

Merethe Djøseland, Gunn Anita Birkeland, Sandra Håland, Eva Christin Pettersen, Anita Lindland, 

Anne Marit Verdal, Bjarne Kjetilstad  

Saker: 

Informasjon om hva som rører seg på skolen 

• God jobbe periode hvor vi kan fokusere på fag på skolen 

• Vi har kommet i gang med samlinger. Det er satt opp samlinger for hvert trinn. Fortsetter i 

februar. 

• Stabilt personale og lite sykefravær.  

• Nyansatt fagarbeider på skole og SFO etter nyttår, hun heter Ingrid Schmidt, og er 

helsefagarbeider og barne- og ungdomsarbeider med lang erfaring innen skole og SFO. 

• Vi vil få nytt skoleadministrasjonssystem i løpet av året. Edlevo skal ut. Ønsker et system der 

lærerne lett kan nå ut til foreldrene.  Ønskelig med et enklere system. Tungvinn innlogging 

med bank ID. 

• Noen har opplevd at informasjon om egne eller andres barn har blitt gitt fritt uten hensyn til 

taushetsplikt. Gjerne i overganger/henting og tilbakemeldinger til foreldre. Det tar Frode 

videre. 

Nasjonale prøver. Gå gjennom resultatene på årets prøver og hva vi kan bistå med for å få et bedre 

resultat fremover. 

• Hvert år 5. trinn er det nasjonale prøver i september. Engelsk, regning og lesing blir målt. 

Begynner å arbeide med dette i 4. klasse.  

• Jobber i personalet med oppgavetypen på alle trinn for å se hva som forventes. Vanskelige 

prøver ift hva vi er vant til. Må da begynne tidligere.  

• Årnes har dessverre ikke gjort det kjempebra. Snittet er 50 på landsbasis forrige prøver. 

Resultater for Årnes 21/22: Engelsk 43, lesing 43 og regning 50. For 22/23 er det 48 på alle 

fag.  

• Det er uvant for elevene å jobbe så lenge som prøvene tar 60 -90 minutt. 

• Målet med nasjonale prøver er å gi den enkelte elev et bedre tilpasset opplegg i ettertid. Vi 

ønsker å måle om de har nådd målene i nasjonal læreplan.  

• Det langsiktige målet er å få flest mulig gjennom utdanningsforløpet. Da må de ha 

grunnleggende ferdigheter i disse fagene. 

Hvordan kan vi som foreldre/FAU bidra til å få bedre resultat på de nasjonale prøvene? 

• Når det er leseaksjon så kan det godt bare være leseaksjon og ikke leselekser i tillegg. 

• Ikke «hause» det så veldig opp. Ha et avslappet forhold til det. 

• Bidra til uformell læring 

• Begynne tidlig å få barna interesserte i lesing og bøker 

• Oppfordre barna til å gjøre og prøve sitt beste og fremme at skole er viktig. 

 

 

 



Status fra rektor om ekstern utredning av skolestrukturen 

• Kommunen ønsker å ansette et eksternt firma som skal evaluere skolestrukturen i lyngdal på 

Berge, Å og Årnes skole. 

• KS-konsulent ønsker å snakke med FAU på alle de tre skolene 07.02.23 kl 18.30 i 

kommunestyresalen 

• KS - Konsulent har frem til 01.05.23 på å ferdigstille evalueringen/rapporten ang 

skolestrukturen. 

• Saken skal behandles politisk før sommerferien 

• Se kommunens hjemmeside for utfyllende informasjon 

• 08.02.23 planlegger KS konsulentene å snakke med tillitsvalgte ved skolene, samt med 

verneombud og ledelse. 

• Kan være greit å være forberedt i forkant av møtet 07.02.23 

Hvilken strategi skal vi ha i forbindelse med møtet.  

• Fremsnakke Årnes skole, hva er det som er bra med Årnes. 

• Splittelsen av klassene på Årnes til Berge og Å. 

• Flere barn må ta buss 

• Frem til 07.02.23. Møtes samme dag før møtet kl 17.00? 

• Frode sender ut mail til alle i FAU så fort han vet noe mer. 

Nytt fra KOMFUG. Gå gjennom referat fra sist møte 

• Forrige møte 09.11.23 

• Vil ha årsjul for 2 år istedenfor 1 år. Da ønsker man at den som er med i KOMFUG også er 

med året etterpå.  

• Referat ligger på kommunens hjemmeside 

• Tema januar 2024 Psykisk Helse: Ønsker å ha Helsesista som foredragsholder. Hun er 

billigere.  

• Neste møte er 08.02.23 kl 18 – 20 Kvås skole skal da avgjøre hvem det blir. 

Eventuelt  

 


